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La Seu viu un cap 
de setmana de 
rockabilly amb 
música i vehicles 
clàssics

ACCIÓ.

n La Seu d’Urgell acollirà aquest 
cap de setmana 25 i 26 de setem-
bre la segona edició de Pine Peaks, 
el festival rockabilly del Pirineu. Es 
tracta d’un esdeveniment organit-
zat pel Club de Vehicles Clàssics 
de l’ Alt Urgell amb la col·labora-
ció de l’Ajuntament de la Seu i Tu-
risme Seu, que reuneix amants 
dels vehicles americans i de la 
música swing i rockabilly. Segons 
han informat des de l’Ajuntament 
de la Seu, les activitats  es faran al 
pàrquing del Doctor Peiró i s’ini-
ciaran el dissabte amb l’arribada 
dels primers vehicles i partici-
pants. A partir de les quatre de la 
tarda s’hi farà una exhibició de 
ball en línia, i de les sis a les vuit 
del vespre una sessió d’iniciació al 
swing així com una ballada ober-
ta amb l’assessorament dels 
membres de We Swing Pirineu. A 
les deu de la nit es farà un concert 
amb el grup de Rockabilly Charlie 
Hightone and the Rock It’s, a la 
pista polivalent de la zona espor-
tiva municipal.

Sortida a la  
Vall-llobre de Llívia 
en l’inici dels  
mesos de tardor

A.

n El Museu Municipal de Llívia 
ha organitzat per a demà una ac-
tivitat per donar la benvinguda a 
la tardor consistent en una sorti-
da per conèixer els arbres de la 
Cerdanya i el Capcir.  L’activitat co-
mençarà a les deu del matí amb el 
guiatge del  enginyer jubilat i 
amant de la natura,  voluntari del 
Jardí Botànic del Museu de les Ci-
ències Naturals de Barcelona amb 
ascendència cerdana Enric Orús i 
Aguilar. L’excursió recorrerà la 
Vall-llobre de Llívia. 

L’aeroport de la Seu d’Urgell tindrà 
vols regulars a Madrid, París i Lisboa
u Andorra vol agilitzar el procés per poder tenir connexió amb la capital de l’Estat aquest hivern

n El ministre de Presidència, Eco-
nomia i Empresa d’Andorra, Jordi 
Gallardo, va avançar ahir en una 
trobada amb el vicepresident i 

Polítiques Digitals i 
Territori de la Generalitat, Jordi 
Puigneró, que pròximament es fi-
xarà una línia de vol regular de 
l’aeroport de la Seu-Andorra a 
Madrid i que en els propers me-
sos es pot ampliar l’activitat amb 
vols a París i a Lisboa. Gallardo 
considera que l’aeroport és «una 
infraestructura cabdal per desen-
clavar el nostre país i tota l’àrea de 
l’Alt Urgell i el Pirineu».  

El Govern andorrà té previst 
adjudicar aquests primers vols 
durant el mes d’octubre i preveu 
una aportació econòmica en cas 
que fos necessari garantir la via-
bilitat econòmica cobrint possi-
bles dèficits operatius. Per la seva 
part, un conveni entre Andorra i 
la Generalitat permetrà fer les 
adequacions tècniques de la pis-
ta durant el 2022 per tal de garan-
tir que hi hagi possibilitat de volar 

durant més hores al dia i en con-
dicions meteorològiques més ex-
tremes que ara. La d’aquest dijous 
ha estat la primera trobada entre 
Puigneró i Gallardo. 

Conseller i ministre, acompa-
nyats d’una àmplia representació 
de càrrecs de les dues administra-
cions, van abordar ahir la immi-

nent posada en marxa de vols re-
gulars des de l’aeroport d’Andor-
ra-la Seu, prevista per aquest ma-
teix hivern. El vicepresident va 
afirmar que «amb aquesta aposta 
conjunta, donem la possibilitat 
als ciutadans del Pirineu a tenir 
connexions amb ciutats europe-
es des de l’Aeroport de La Seu». 

Puigneró també va destacar que 
«gràcies al conveni signat amb el 
Govern d’Andorra, podrem com-
partir la infraestructura i invertir 
gairebé un milió d’euros en l’aba-
lisament i la il·luminació de la pla-
taforma». Amb aquestes millores 
es podrà ampliar el rang horari en 
què es podrà operar des de l’aero-
port a partir de l’any 2022. 

Durant la trobada, ambdues 
delegacions també van parlar so-
bre polítiques digitals, una qües-
tió estratègica per a les dues insti-
tucions. Per aquest motiu s’ha 
acordat la creació d’un grup de 
treball per trobar sinergies comu-
nes en polítiques d’economia di-
gital, així com en l’àmbit de la se-
guretat.  

Per la seva banda, Gallardo ha 
explicat els darrers avenços legis-
latius al Principat, com la llei 
d’economia digital, emprenedo-
ria i innovació, actius virtuals, així 
com les recentment aprovades 
lleis dels esports electrònics i cer-
tificació de la tecnologia block-
chain

ACCIÓ.

El ministre andorrà  Jordi Gallardo i el conseller Jordi Puigneró AT.CAT

n La consellera de Presidència, 
Laura Vilagrà, ha afirmat que el Go-
vern es plantejarà «molt seriosa-
ment» no tirar endavant la candi-
datura dels Jocs Olímpics d’Hivern 
si el territori «no veu clara aquesta 
possibilitat» i de la consulta en surt 
que no vol aquest projecte.  La sant-

pedorenca Vilagrà, de visita a la Seu 
d’Urgell, ha manifestat que no cal 
avançar esdeveniments i ha sen-
tenciat que aquesta candidatura es 
fa «pel desenvolupament del Piri-
neu». La consellera s’ha entrevistat 
amb la Plataforma Stop Jocs Olím-
pics, que ha reiterat l’oposició al 
projecte i ha demanat un referèn-
dum vinculant sobre l’assumpte a 
les comarques de la vegueria de 
l’Alt Pirineu, el Berguedà i el Ripo-
llès. Aquesta plataforma s’ha la-
mentat  que no hi hagi hagut una 
assumpció més taxativa del resul-
tat d’una possible consulta al terri-

tori.Pau Lozano, portaveu de la Pla-
taforma Stop Jocs Olímpics, ha ex-
plicat que han demanat a la conse-
llera que la pregunta del referèn-
dum sigui clara i única sobre els 
Jocs Olímpics. 

Lozano ha dit que han demanat 
a Vilagrà «transparència» i que es 
faci pública la relació d’infraestruc-
tures que es construiran per a l’es-
deveniment i amb quin pressupost 
compten aquestes actuacions. Se-
gons Lozano, la consellera ha dit 
que s’iniciarà un procés de partici-
pació per donar a conèixer el pro-
jecte i que es reformularà abans de 

fer-lo públic. 
Stop Jocs Olímpics ha sortit amb 

un sentiment «agredolç» de la reu-
nió amb la consellera Vilagrà. La 
Plataforma vol la retirada del pro-
jecte i demana la convocatòria de 
la consulta. 

La visita de Vilagrà s’ha emmar-
cat en la posada en marxa del pri-
mer curs del grau universitari de 
Ciències de l’Activitat Física i l’Es-
port (CAFE) a la capital de l’Alt Ur-
gell, «un centre important per al 
país, que ens prepara per promou-
re i prestigiar l’esport català al Piri-
neu», en paraules de Vilagrà.

El Govern es plantejarà «molt seriosament» no tirar 
endavant els Jocs d’Hivern si el territori no els vol

MIQUEL SPA-ACN. LA SEU D’URGELL

u Stop Jocs Olímpics 
reclama una consulta 
vinculant a l’Alt Pirineu, el 
Berguedà i el Ripollès
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